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Z A P I S N I K 
 
s redovne  sjednice Skupštine SPECIJALNE OLIMPIJADE HRVATSKE od 19.12.2020. 
godine zakazane u Zajezdi, ali održane putem zoom aplikacije. 
Sjednica je započela u 10.00 sati.  
Svi predstavnici članova prethodno su dobili sve potrebne materijale.  
Nacionalni direktor pozdravio je prisutne i ispričao predsjednika SOH Denisa Sušaca koji nije 
mogao prisustvovati zbog nenadanih poslova, što u ovim okolnostima nije niti čudno. 
Odmah se pristupilo izboru radnih tijela (verifikacijsko povjerenstvo i ovjerovitelji zapisnika). 
U verifikacijsko povjerenstvo predloženi su Sandra Jadrijević, Davor Lukačević i Josip 
Geček. Za ovjerovitelje zapisnika predloženi su Vlado Strbad i Slađana Tatić.  
Jednoglasno su izabrani. 
Zapisničar je bio nacionalni direktor Franjo Horvat sukladno Statutu i ustaljenoj praksi.  
Verifikacijsko povjerenstvo utvrdilo je da su prisutna 23 predstavnika članova Specijalne 
olimpijade Hrvatske od ukupno 44 punopravnih članova s pravom glasa što znači da je 
prisutno više od jedne trećine i da su sve odluke pravovaljane.  
Sjednici su prisustvovali punopravni predstavnici udruga ili ustanova:  
Franjo Horvat – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić; 
Sanja Biliškov – Udruga tjelesnih invalida Kaštela;  
Ivan Horvat – Centar za rehabilitaciju Nada, Karlovac; 
Josip Geček – Udruga za osobe s intelektualnim teškoćama Međimurske županije, Čakovec; 
Santino Debelec – Centar za odgoj i obrazovanje Čakovec; 
Ivana Milina Šiklić – Centar za odgoj i obrazovanje Juraj Bonači, Split; 
Mladen Modrić – Centar za rehabilitaciju Fra Ante Sekelez, Vrlika; 
Jasna Ižaković – Centar za odgoj i obrazovanje Ivan Štark, Osijek; 
Ivica Rabuzin – Centar za odgoj i obrazovanje Lug, Samobor; 
Davor Lukačević – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
Sandra Jadrijević – Centar za autizam Zagreb; 
Branka Brčić Crnković – Ozana Dnevni centar za rehabilitaciju i radne aktivnosti; 
Vlado Strbad – Udruga za promicanje zdravlja i zdravog načina života osoba s posebnim 
potrebama, Zagreb; 
Dunja Ščapec – Srednja strukovna škola Varaždin; 
Ivan Dubravica – Centar za odgoj i obrazovanje Velika Gorica; 
Kristina Kralj – Centar za odgoj i obrazovanje Tomislav Špoljar, Varaždin. 
Tihomir Prusina – Centar za rehabilitaciju Zagreb  
Višnja Popović – Sportsko društvo Plima za osobe s invaliditetom Istarske županije 
Snježana Mergon – Centar za odgoj i obrazovanje Križevci 
Jurica Hajsek – Centar za rehabilitaciju Varaždin 
Nikola Smolčić – Dnevni centar za rehabilitaciju i radne aktivnosti Sunčev sjaj 
Pavlina Miljković – Škola za odgoj i obrazovanje Pula  
Marijana Jukić – Udruga osoba s intelektualnim teškoćama Zvono – Split  
Svi prisutni predstavnici imaju vjerodajnice. 
 
Na sjednici je bila prisutna i   
Slađana Tatić – predsjednica UO SOH 
 
Zapisnik s prethodne sjednice Skupštine održane 12.06.2020. u Zagrebu usvojen je 
jednoglasno. 
 
Predložen je sljedeći dnevni red: 
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1. Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
2. Financijsko izvješće o poslovanju za 2020. godinu 
3. Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade Kazan, Rusija 2022. godine 
4. Plan i program za 2021. godinu – kalendar događanja 
5. Financijski plan za 2021. godinu 
6. Donošenje poslovnika o radu Nadzornog odbora, Upravnog odbora i Skupštine 
7. Razno  

 
Dnevni red je usvojen jednoglasno. 
 
Točka 1. 
Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
Izvješće: ove godine pod okriljem SOH odrađeno je svega nekoliko natjecanja. Prvenstvo 
Hrvatske u skijanju, Prvenstvo Hrvatske u trčanju na krpljama, Prvenstvo Hrvatske u 
plivanju. A u organizaciji SOH isto tako samo nekoliko događanja. Sjednice UO, prva i 
druga, Sjednica Skupštine zajedno s obiteljskim forumom i 7. Ljetne igre SOH. Te ljetne igre 
možemo nazvati i 1. Ljetne mrežne igre Specijalne olimpijade Hrvatske. Dobili smo pohvale 
od SOI i SOEE, a možemo reći i s razlogom jer to je jedino natjecanje koje je stvarno održano 
na taj način a odvijalo se putem interneta tj. Zoom aplikacije. Moramo reći da su i športovi 
bili prilagođeni takvoj vrsti natjecanja. Naravno da treba spomenuti i nesebičan rad naših 
profesora i ostalih trenera na terenu koji su slične aktivnosti provodili sa svojim športašima, 
pogotovo u prvom dijelu kada je to za sve bilo iznenađenje. Izrađivali su videa i druge 
materijale s pokaznim vježbama, slali športašima, tražili povratnu informaciju, a prije svega 
su ih morali osposobiti za takav način. Naravno da je bilo problema i negdje je to trebalo 
odraditi uz pomoć roditelja ili nekako drugačije, ali zaključak je da je to u većini slučajeva 
uspješno odrađeno. Odrađene su i druge aktivnosti, kao što su obveze i izvješća prema SOEE 
i SOI, izrada godišnjeg plana, izrada financijskih izvješća, akreditacija te druge 
komunikacijske aktivnosti i usklađenja oko svjetskih zimskih igara u Kazanu, Rusiji 2022. i 
drugog. Kupili smo bez kontaktni termometar i odmah ga koristili na sjednici UO SOH u 
svrhu mjera opreza, a koristiti ćemo ga i ubuduće. 
Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
 
Točka 2.  
Financijsko izvješće o poslovanju u 2020. godini 
Dio financijskog poslovanja prisutni su primili prije sjednice. 
Financijsko izvješće: Hrvatski olimpijski odbor nam je do sada isplatio 112.699,22 kuna (to 
smo primili), na ime naknade i redovnih materijalnih troškova i još će biti isplaćeni troškovi 
za studeni, a troškovi i naknada za prosinac će biti plaćeni u siječnju tako da i povrat dolazi u 
siječnju 2021. Tu moramo spomenuti da smo nabavili 4 laptopa za potrebe redovnog 
djelovanja kako smo i najavili. 
Od SOI i SOEE smo primili 10.000,00 dolara za božićnu potporu (božićnicu) 7 i 3 tisuće za 
obiteljski forum. Moramo se prijaviti i za sljedeću godinu. Dobili smo i donaciju od 2.500,00 
dolara od Nacionalne federacije Hrvata koji žive u Americi, a to najviše možemo zahvaliti 
Steve-u Rukavini njihovom predsjedniku. Sva sredstva smo potrošili ili sačuvali sukladno 
planu i namjeni. 
Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
 
Točka 3. 
Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade Kazan, Rusija 2022. godine 
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Svi su materijale primili prije sjednice. Pratimo upute i smjernice, u petak 13.11.2020. i 
telefon je predsjednik Denis Sušac kontaktirao s Mirekom Krogulecom i dogovorio detalje 
oko kvote, razjasnio nejasnoće. Kvota ostaje ista što smo mi prihvatili. Čekamo upute i 
početak prijava. Od HOO-a smo zatražili prenamjenu sredstava u planu za iduću godinu u 
sredstva za pripreme za zimske igre 2022. Prenamjena je odobrena, što se može vidjeti i iz 
novog financijskog plana odobrenog od HOO-a. Pripreme bi naravno održali 2021. u 
Piancavallo-u ako bude moguće jer su dostupni svi sadržaji koji nam trebaju. 
Zaključak je jednoglasno usvojen. 
 
 
Točka 4.  
Plan i program za 2021. godinu – kalendar događanja 
Svi su plan primili prethodno. Plan sadržava naše uobičajene aktivnosti budući da se nadamo 
da će ovo s virusom proći, a ako ne to je plan pa ćemo se prilagoditi kao i ove godine. 
Plan je jednoglasno usvojen 
 
Točka 5. 
Financijski plan za 2021. godinu 
Svi su financijski plan od HOO-a primili. Tu je i naša predložena prenamjena sredstava. 
Naravno da smo se prijavili za božićnicu (CRT grant) od SOI i da ćemo se prijaviti za 
obiteljski forum SOEE i Lionsa. Vjerojatno će i Steve opet skupiti neka sredstva, a kuda ih 
potrošiti i to se već zna, prema namjeni za koju smo ih dobili. Osim uobičajenih materijalnih 
stavki planiramo i nabavu softvera.  
Financijski plan je jednoglasno usvojen. 
 
Točka 6. 
Donošenje poslovnika o radu Nadzornog odbora, Upravnog odbora i Skupštine 
Sukladno zaključku UO SOH na glasanje se daje usvajanje izmijenjenog Poslovnika o radu 
skupštine i Poslovnika o radu Upravnog odbora, a naknadno smo dodali i Poslovnik o radu 
Nadzornog odbora. Tako da se i NO SOH može sazivati preko sredstava komunikacije tj. bilo 
kojih elektroničkih naprava ili aplikacija. Riječi predsjednice UO SOH Slađane Tatić s iste 
sjednice: ta se mogućnost ne smije zloupotrijebiti nego to koristiti samo u nužnim situacijama. 
Kada okolnosti to zahtijevaju. Zapravo više u ništa nismo sigurni pa imamo i te mogućnosti. 
Poslovnici su jednoglasno usvojeni. 
 
Točka 7. 
Razno 
Pod točkom razno kratko se raspravljalo o članarini. Na kraju sjednice svi su jedni drugima 
zaželjeli vesele i sretne blagdane i tako je sjednica završila. 
 
Zapisničar:        Ovjerovitelji zapisnika: 
 
Franjo Horvat         Vlado Strbad 
 
 
 
 
        Slađana Tatić 
 
 


